
1 "Pagina naam" Commentaar

2 Beeld 5 | Bankjes met LED verlichting in het centrale gebied

Banken zijn prima, maar met deze bestrating geeft het een 

rommelig beeld. Lantaarnpalen zijn mooi. Graag meer groen.

Het is nu niet duidelijk zichtbaar, maar in de bankjes is ruimte 

voor groen. Daarnaast kunnen de horecaondernemers groen 

toepassen op het terras. De belastbaarheid van het plein 

beperkt ons in het neerzetten van grote bakken met groen.

3 Beeld 5 | Bankjes met LED verlichting in het centrale gebied

Zeker leuke bankjes vooral met de ledverlichting- rugleuning 

zou fijn zijn. Heerlijk even uitrusten zonder dat je verplicht 

wordt om op een terras te gaan zitten en je dus een drankje 

moet nemen.

De hoogte van de rugleuning wordt meegenomen in de 

typering van het meubilair.

4 Beeld 5 | Bankjes met LED verlichting in het centrale gebied

Liever bankjes zonder grote middenruimte waar je niet op kunt 

zitten, een rugleuning zou ook prettig zijn.

Vanwege de beperkte mogelijkheden voor groen, wordt de 

middenruimte van de bankjes gebruikt voor planten. De hoogte 

van de rugleuning wordt meegenomen in de typering van het 

meubilair.

5 Beeld 5 | Bankjes met LED verlichting in het centrale gebied

Goed dat er bankjes komen om even uit te rusten. Wel hogere 

leuningen zodat ouderen ook goed kunnen zitten.

De hoogte van de rugleuning wordt meegenomen in de 

typering van het meubilair.

6 Beeld 5 | Bankjes met LED verlichting in het centrale gebied Mooi!  Vooral met beplanting in de bankjes. Bedankt voor uw feedback.

7 Beeld 5 | Bankjes met LED verlichting in het centrale gebied

Heerlijk eindelijk bankjes waar je gewoon even kunt uitrusten 

zonder direct op een van de horecaterrassen te moeten zitten Bedankt voor uw feedback.

8 Beeld 5 | Bankjes met LED verlichting in het centrale gebied

ik denk dat er met de verlichte banken er een goede uitstraling 

zal zijn Bedankt voor uw feedback.

9 Beeld 5 | Bankjes met LED verlichting in het centrale gebied

Kies voor banken die niet bij elk evenement weggehaald 

moeten worden.

De banken staan vast op het plein en worden dus ook niet 

weggehaald. Grote evenementen zullen niet meer 

plaatsvinden op het Stadhuisplein. 

10 Beeld 5 | Bankjes met LED verlichting in het centrale gebied

Bankjes buiten de terrassen geven het publiek een uitstekende 

gelegenheid even te rusten, zonder verplicht te zijn een 

consumptie te moeten bestellen en te genieten van de zon. 

Ouderen hebben daar zeker helften aan! Bedankt voor uw feedback.

11 Beeld 3 | Bijzondere bestrating geven karakter aan het plein

Zo veel kleuren bestrating is onrustig, liever een neutrale 

steen, natuursteen band is mooi. Zorg voor een duurzame 

steen ( geen betonklinker)

De uitvoering is in een gebakken klinker, dus geen beton. Er is 

gekozen voor een sterk patroon om het plein een duidelijke en 

herkenbare indentiteit te geven. Dit krachtige gebaar zal 

eenheid geven aan het plein.
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12 Beeld 3 | Bijzondere bestrating geven karakter aan het plein

Zeker heel leuk al die verschillende stenen. Maar maak het 

niet te druk en zeker denken aan blinden en slectzienoen.

Hoogteverschillen in het plein komen te vervallen: het plein ligt 

in één vlak zonder op en afstapjes. Paaltjes en overige 

obstakels in de pleininrichting zijn in kleur voldoende 

contrasterend met de achtergrond. En aan de bovenkant van 

de trap wordt een strook geleidemarkering aangebracht. 

Omdat er nu geen voorzieningen zijn in het Stadshart voor 

visueel gehandicapten kan op het Stadhuisplein niet worden 

aangesloten op blindegeleidemarkeringen. Bij de Upgrade van 

het Stadshart wordt onderzocht of blindegeleidemarkeringen 

voor het gehele Stadshart mogelijk zijn.

13 Beeld 3 | Bijzondere bestrating geven karakter aan het plein

Gezien de hoeveelheid terrassen is het idee van vele 

gekleurde banen leuk, maar er zal weining van te zien 

zijn.<br>Voorstel: minder gekleurde banen, is rustiger en  bij 

minder soorten kleur ook goedkoper.<br>(gele stenen schijnen 

trouwens snel te verkleuren)

Het kleurpatroon zal ook op de terrassen zichtbaar zijn omdat 

tafels en stoelen niet het gehele beeld op de bestrating zullen 

blokkeren. Het patroon over het hele oppervlak van het plein 

zal het op alle plekken van het plein herkenbaar zijn en maakt 

dat het plein als één geheel wordt ervaren. De prijs voor de 

verschillende kleuren steen is vergelijkbaar en is dus in basis 

niet duurder dan minder kleuren. 

14 Beeld 3 | Bijzondere bestrating geven karakter aan het plein

Zorg ervoor dat de bestrating dit keer mooi vlak is en voor 

iedereen werkbaar (rollator, slechtzienden, scootmobiel). In 

plaats van zoveel kleuren door elkaar de 

looppaden/terrasplekken een andere kleur geven, zo is 

meteen duidelijk waar je kunt lopen.

Wij nemen uw punten mee in de beheerrichtlijnen. De 

bestrating wordt zonder hoogteverschillen aangebracht en kent 

dus geen op- of afstapjes. Het patroon maakt van het plein 

één geheel. Een opdeling tussen terras, route, zitplek e.d. is 

daarom bewust niet gemaakt. 

15 Beeld 3 | Bijzondere bestrating geven karakter aan het plein Mooi. Bedankt voor uw feedback.

16 Beeld 3 | Bijzondere bestrating geven karakter aan het plein Top ! Niet meer afwijken van het plan Bedankt voor uw feedback.

17 Beeld 3 | Bijzondere bestrating geven karakter aan het plein

Ik mis de speciale stenen voor blinden/slechtzienden in dit 

ontwerp

Aan de bovenkant van de trap wordt een strook 

geleidemarkering aangebracht. Omdat er nu geen 

voorzieningen zijn in het Stadshart voor visueel gehandicapten 

kan op het Stadhuisplein niet worden aangesloten op 

blindegeleidemarkeringen. Bij de Upgrade van het Stadshart 

wordt onderzocht of blindegeleidemarkeringen voor het gehele 

Stadshart mogelijk zijn.

18 Beeld 3 | Bijzondere bestrating geven karakter aan het plein

Mooi hoor al die verschillende kleuren en nou nog zorgen dat 

alle stenen goed vast liggen.

Bedankt voor uw feedback. Uw punt nemen we mee in de 

beheerrichtlijnen.

19 Beeld 3 | Bijzondere bestrating geven karakter aan het plein

Zorg voor een looplijn voor blinden en slechtzienden, zeker bij 

gebruik van zoveel kleuren bestrating.

Aan de bovenkant van de trap wordt een strook 

geleidemarkering aangebracht. Omdat er nu geen 

voorzieningen zijn in het Stadshart voor visueel gehandicapten 

kan op het Stadhuisplein niet worden aangesloten op 

blindegeleidemarkeringen. Bij de Upgrade van het Stadshart 

wordt onderzocht of blindegeleidemarkeringen voor het gehele 

Stadshart mogelijk zijn.



20 Beeld 2 | Ruimtereservering terrassen

Vanuit de Promenade richting stadhuisplein terras aan de 

rechterkant (Pavarotti) in de rooilijn houden anders wordt het 

smal bij de vrienden van de burgemeester

De breedte van de routes is afgestemd met de 

veiligheidsregio. 

21 Beeld 2 | Ruimtereservering terrassen

Wat zonde dat het plein voor zo&#39;n groot deel weer wordt 

ingenomen door horeca. Het plein zou meer openbaar moeten 

zijn.

De raad heeft besloten dat het zelfde aantal m2 terras van de 

horecaondernemers teruggebracht moeten worden. Ten 

opzichte van de huidige situatie wordt er een strook met 

openbare zitgelegenheid midden op het plein toegevoegd.

22 Beeld 2 | Ruimtereservering terrassen

Meer openbare zitruimte, niet alleen voor de horaca ronde 

banken niet handig, graag een andere oplossing. Zorg voor 

goede loopruimte naar ingangen Randstad Rail.<br><br>

De raad heeft besloten dat het zelfde aantal m2 terras van de 

horecaondernemers teruggebracht moeten worden. De 

banken zijn niet rond, maar rechthoekig. De routes naar de 

Randstadrail worden duidelijk aangegeven, ook zal er 

gehandhaafd worden op het vrij houden van deze routes.

23 Beeld 2 | Ruimtereservering terrassen

Die twee grote opgangen vreten ruimte ( zo groot is het geheel 

niet) alles komt op en in elkaar.<br>Nu heeft men eindelijk het 

plein levendig, gaat met twee gaten en terrassen verkleinen en 

grote zitbanken maken. Je kan in het midden van de banken 

niet zitten ,dus verloren ruimte. Op tekening ziet het er leuk uit, 

maar als je echt tekening kan lezen wordt het een klein 

onoverzichtelijk plein...

De twee grote opgangen zijn in 2016 door de raad vastgesteld 

i.v.m. de zichtbaarheid en toegankelijkheid van de halte 

Stadhuis. Dit heeft ook voordelen voor de sociale veiligheid op 

het perron. Vanwege de dekbelasting zijn er beperkte 

mogelijkheden voor groen en wordt de middenruimte van de 

bankjes gebruikt voor planten. 

24 Beeld 2 | Ruimtereservering terrassen

Ik spreek de hoop uit dat de huidige horecagelegenheden, met 

name Queen of Hearts, een gelijkwaardig terras terug krijgen 

in de nieuwe situatie.<br><br>Tevens hoop ik dat de nieuwe 

bestrating van het stadhuisplein een langere levensduur is 

beschoren dan de &quot;oude Leistenen&quot; en ook uit 

kostenoogpunt goedkoper zal zijn.

Er is aandacht voor de situatie van Queen of Hearts. Uw 

punten m.b.t. de bestrating worden meegenomen in de 

beheerrichtlijnen.

25 Beeld 2 | Ruimtereservering terrassen

Veelstemmig veel ruimte voor horeca<br>Een plein is voor 

meerdere mensen en kleine startende ondernemers een mooi 

begin<br>Is gezonder voor het hart en minder monopolie van 

de huidige bezetting is niet goed voor gemeente 

belang(gedeelte gemeente raad gezellig eten en drinken 

omkoping)

De raad heeft besloten dat het zelfde aantal m2 terras van de 

horecaondernemers teruggebracht moeten worden. De 

verdeling van de horecaondernemingen is overgelaten aan de 

markt. Voor de twee nieuwe horecaondernemingen is een 

aanbestedingsprocedure geweest. 

26 Beeld 2 | Ruimtereservering terrassen

Prima versnippering van terrasmeters zo met flinke lift- en 

trapgaten in het Stadhuisplein. Ook goed om te zien dat er 

geen groot maar bescheiden terras bij de ingang van het 

Stadhuis/Forum komt t.b.v. ForumCafe. Bedankt voor uw feedback.

27 Beeld 2 | Ruimtereservering terrassen

Ik keek ondersteboven....zoals het er nu uitziet verliest 

Clooney (het drukstbezochte terras zowel overdag als &#39;s 

avonds)  de helft van zijn terras?  En wat is dat terras naast de 

trap/lift naast het stadhuis?  Gaat de gemeente ook koffie 

schenken?

Er komt meer oppervlakte terras terug dan de huidige situatie. 

De horecagelegenheid in het Stadhuis is uitbesteed aan een 

commerciële partij. Deze horecagelegenheid is voor iedereen, 

zij hebben ook behoefte aan een terras. 

28 Beeld 2 | Ruimtereservering terrassen

Er vanuit gaande dat er onderin het oude stadhuis links ook 

horeca komt, begrijp ik de verdeling terrassen niet helemaal.  

En vwb de inrichting ervan.....behoud elk terras zijn eigen 

identiteit?  Want op de overzichten ziet het er uit als 

eenheidsworst....hoe onderscheid horeca zich dan?

Aan de hand van het meubilair en de parasols is zichtbaar van 

wie het terras is. Over de materialen worden nog afspraken 

gemaakt met de ondernemers. 



29 Beeld 2 | Ruimtereservering terrassen

Terrassen rechts op schema staan voor het grootste deel in de 

schaduw. Voorstel: terrassen wat meer verplaatsten en 

daarmee ook de doorgang wat speelser maken.

De calamiteitenroute kan alleen daar waar het dek verzwaard 

is, daarom zijn wij beperkt in het schuiven van de terrassen. 

We hebben zoveel mogelijk rekening gehouden met de 

bezonning.

30 Beeld 2 | Ruimtereservering terrassen

Mee eens met de loopstrook. Mensen vanuit de 

linkerbovenhoek die naar de randstadrail willen moeten eerst 

een grote boog om het terras maken. Anders persen ze wel 

langs Pavarotti heen tot ergernis van bediende, mensen met 

rolstoel of kinderwagen.

Een loopstrook voor Pavarotti wordt in het ontwerp 

opgenomen.

31 Beeld 2 | Ruimtereservering terrassen

Hou een loopstrook voor Pavarotti vrij, anders gaan mensen 

deze weg zelf wel maken.

Een loopstrook voor Pavarotti wordt in het ontwerp 

opgenomen.

32 Beeld 6, 7, 8, 9 en 10 | Overzichtsbeelden, een impressie

Mooie inrichting Stadhuisplein vergeleken met huidige situatie. 

Wel graag duidelijk aangeven waar gefietst mag worden om zo 

de fietsverbinding tussen Markt en Stadshart vrij te houden. 

Mogelijk hiervoor ook de straatstenen gebruiken als 

vakverdeling. <br>Graag ook een openbare doorgang 

vrijhouden voor Pavarotti om zo naar de entree RandstadRail 

te kunnen lopen.

De calamiteitenroute (is tevens fietsroute buiten de drukke 

winkeltijden) wordt duidelijk afgeschermd van de terrassen. 

Een loopstrook voor Pavarotti wordt in het ontwerp 

opgenomen.

33 Beeld 6, 7, 8, 9 en 10 | Overzichtsbeelden, een impressie

Voorstel: i.h.k.v. meer groen, de toegang tussen de terrassen 

richting stadhuis met zuileiken of zuilbeuken beplanten, je 

krijgt dan een (sjieke) laan met veel groen richting stadhuis. 

Nu is er te weinig groen.En ar zou aan meer groen gedacht 

worden.<br>Er is al genoeg steen in het 

Stadshart.<br>Maria<br>

De belastbaarheid van het plein beperkt ons in het neerzetten 

van grote bakken met groen. Daarnaast is er niet voldoende 

ruimte boven de betonconstructie voor het direct inplanten van 

groen in de bestrating.

34 Beeld 6, 7, 8, 9 en 10 | Overzichtsbeelden, een impressie

Het plein wordt weer veel teveel ingenomen door de horeca; 

het zou openbaar moeten zijn!

De raad heeft besloten dat het zelfde aantal m2 terras van de 

horecaondernemers teruggebracht moeten worden.

35 Beeld 6, 7, 8, 9 en 10 | Overzichtsbeelden, een impressie

De veelkleurige bestrating vloekt met de gevel van het 

Stadhuis/Forum, hoe het rustig!

Er is rekening gehouden met de kleurstelling van het Stadhuis 

en de andere omliggende gebouwen.

36 Beeld 6, 7, 8, 9 en 10 | Overzichtsbeelden, een impressie

Totaal ziet er prima uit. Wel wat weinig groen. Openbare 

zitplaatsen voorzien van hogere rugleuning zodat ook senioren 

relaxed kunnen zitten.

De belastbaarheid van het plein beperkt ons in het neerzetten 

van grote bakken met groen. De hoogte van de rugleuning 

wordt meegenomen in de typering van het meubilair.

37 Beeld 6, 7, 8, 9 en 10 | Overzichtsbeelden, een impressie Ik vind het er te statisch uit zien Bedankt voor uw feedback.

38 Beeld 6, 7, 8, 9 en 10 | Overzichtsbeelden, een impressie

Dacht dat het de bedoeling was dat er door beide openingen 

tussen Stadhuisplein en het eronder gelegen perron van 

RandstadRail bomen zouden steken. Als ik nu de afbeeldingen 

bekijk zie ik dat er enkel door de opening aan de 

Stadhuis/Forum-kant een boom door het gat uitsteekt en niet 

door het gat bij Clooney/Queen of Hearts. Jammer ! Verder 

ziet het totaalbeeld er prima uit.

In het eerder door de raad vastgestelde Voorlopig Ontwerp 

(VO) is alleen rekening gehouden met groen in de opening 

voor het Stadhuis.

39 Beeld 6, 7, 8, 9 en 10 | Overzichtsbeelden, een impressie Veel te weinig groen

De belastbaarheid van het plein beperkt ons in het neerzetten 

van grote bakken met groen.

40 Beeld 6, 7, 8, 9 en 10 | Overzichtsbeelden, een impressie

Ziet er prachtig uit....kan niet wachten tot het klaar is (alleen 

die verlichtingspalen vind ik niks) Bedankt voor uw feedback.

41 Beeld 6, 7, 8, 9 en 10 | Overzichtsbeelden, een impressie Lijkt mij erg mooi worden Bedankt voor uw feedback.



42 Beeld 6, 7, 8, 9 en 10 | Overzichtsbeelden, een impressie

Mag wel wat speelser. Ziet er veel te strak uit. De hekken voor 

afscheiding terrassen verlaagd de toegankelijkheid er van.

De calamiteitenroute kan alleen daar waar het dek verzwaard 

is, daarom zijn wij beperkt in het schuiven van de terrassen.

43 Beeld 6, 7, 8, 9 en 10 | Overzichtsbeelden, een impressie Veel te weinig groen.

De belastbaarheid van het plein beperkt ons in het neerzetten 

van grote bakken met groen.

44 Beeld 6, 7, 8, 9 en 10 | Overzichtsbeelden, een impressie

Ik mis het groen, in eerste discussies met inwoners kwam 

groen als een van de belangrijkste punten naar boven.  Daar is 

niet naar geluisterd! Twee bomen en een paar bakken is echt 

niet genoeg voor zo&#39;n groot plein. Groen maakt gezellig, 

anders wordt het zo kaal met alleen stenen en meubels.

De belastbaarheid van het plein beperkt ons in het neerzetten 

van grote bakken met groen. We hebben zoveel mogelijk 

groen toegepast. De ondernemers hebben ook nog 

aanvulllende mogelijkheden om planten op het terras te 

plaatsen.

45 Beeld 6, 7, 8, 9 en 10 | Overzichtsbeelden, een impressie

Vuilnisbakken? Ik denk dat ik ze zie bij de randstadrail 

toegangen, maar dit is zeker niet genoeg. Bij de bankjes heb 

je ze hard nodig. Een vuilnisbak zal geplaatst worden bij de bankjes.

46 Beeld 6, 7, 8, 9 en 10 | Overzichtsbeelden, een impressie

Graag betere balans tussen stenen/ beton en groen (planten, 

bomen, bloemen). Anders is het maar een dooie boel. Bedankt voor uw feedback.

47

Beeld 1 | Enkele kernwoorden wensen en dromen voor nieuwe 

stadhuisplein uit de bijeenkomsten

Zorg dat het Stadhuisplein niet overwegend horecaplein is, 

dus meer groen en  genoeg ruimte  en doorloop  voor 

passanten, <br>

De raad heeft besloten dat het zelfde aantal m2 terras van de 

horecaondernemers teruggebracht moeten worden. De rest is 

aangewezen als openbaar gebied. 

48

Beeld 1 | Enkele kernwoorden wensen en dromen voor nieuwe 

stadhuisplein uit de bijeenkomsten

toegankelijk voor iedereen (rollators, scootmobiel, 

slechtzienden)

Met toegankelijkheid wordt zoveel mogelijk rekening 

gehouden. Hoogteverschillen in het plein komen te vervallen: 

het plein ligt in één vlak zonder op- en afstapjes. Paaltjes en 

overige obstakels in de pleininrichting zijn in kleur voldoende 

contrasterend met de achtergrond. En aan de bovenkant van 

de trap wordt een strook geleidemarkering aangebracht. 

Omdat er nu geen voorzieningen zijn in het Stadshart voor 

visueel gehandicapten kan op het Stadhuisplein niet worden 

aangesloten op blindegeleidemarkeringen. Bij de Upgrade van 

het Stadshart wordt onderzocht of blindegeleidemarkeringen 

voor het gehele Stadshart mogelijk zijn.

49

Beeld 1 | Enkele kernwoorden wensen en dromen voor nieuwe 

stadhuisplein uit de bijeenkomsten

1 ‚ÄúBijzondere verlichting‚Äù is te bijzonder, namelijk 

belachelijk aandacht opeisend in merkwaardige 

vormgeving<br>2 ‚Äúterras aan de gevel‚Äù ok, maar 

openbare doorloop nabij de gevel moet mogelijk blijven<br>3 

‚Äúhuiskamer van de stad‚Äù dus niet: huiskamer van de 

horeca, dus minimaal 66% van het plein niet overdekt met 

parasols en permanente terrasoverkappingen<br>4 routing 

naar stijgpunten tramlijn moet duidelijk zichtbaar en 

onbelemmerd royaal toegankelijk zijn

1. gekozen specifieke verlichting draagt bij aan de 

herkenbaarheid en het karakter van het plein en mag daarbij 

opvallen 2. doorloop tpv Pavarotti is inmiddels toegevoegd. 3. 

ook op het stadhuisplein is de regel zoals vastgelegd in het 

BeeldKwaliteitsPlan Stadshart  dat maximaal 50% van de 

aangegeven terrasruimte met parasols mag worden overdekt.  

4. Routing naar de toegangen van de randstadrail zijn duidelijk 

zichtbaar en zullen ook in de handhaving worden vrijgehouden. 

50

Beeld 1 | Enkele kernwoorden wensen en dromen voor nieuwe 

stadhuisplein uit de bijeenkomsten

Ik zie weinig terug van het steekwoord groen: twee bomen en 

een paar bakken maken het plein niet bepaald groen. Of 

worden alle terrasstoelen groen ;-)

De belastbaarheid van het plein beperkt ons in het neerzetten 

van grote bakken met groen. We hebben zoveel mogelijk 

groen toegepast.



51 Beeld 4 | Bijzondere lichtmasten geven karakter aan het plein

Hou het uniform, niet te veel gekke kleuren, verschillende 

grootte enz, dat is voor het onderhoud ook goedkoper. Bedankt voor uw feedback.

52 Beeld 4 | Bijzondere lichtmasten geven karakter aan het plein

Andere kleur voor de lichtmasten, antraciet, donker blauw, zou 

mooier staan. Bedankt voor uw feedback.

53 Beeld 4 | Bijzondere lichtmasten geven karakter aan het plein

Een stuk beter dan de huidige verlichting in de rest van het 

Stadshart (zwevende prullenbak) erg modern maar wel 

sfeervol wat prima past bij een horecaplein Bedankt voor uw feedback.

54 Beeld 4 | Bijzondere lichtmasten geven karakter aan het plein

Waarom kunnen de huidige lampen niet herbruikt worden?  

Deze passen bij de verlichting elders in de stad.  Tevens ben 

ik bang als omwonende dat deze masten veel te fel zijn

De opdracht was om het plein een bijzondere uitstraling te 

geven. Standaard verlichting is daarbij niet logisch. Daar waar 

mogelijk zullen de armaturen bewaard worden voor 

hergebruik. In het lichtontwerp wordt rekening gehouden met 

hinder van licht.

55 Beeld 4 | Bijzondere lichtmasten geven karakter aan het plein

Wat gaan deze armaturen kosten. Hou het bij de verlichting 

zoals het in het hele stadshart is. Nu wordt het een aanfluiting.

In de opdracht van de raad om een bijzonder plein te maken 

wordt rekening gehouden met het beschikbaar gestelde 

budget.

56 Beeld 4 | Bijzondere lichtmasten geven karakter aan het plein Masten ter rechterzijde passen het best op dit publieksplein. Bedankt voor uw feedback.


